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Nye grep for livskvalitet og vekst 
 

Som et resultat av mange års målbevisst arbeid har Stavangerregionen vokst og styrket sin 

verdiskapingsevne betydelig. Men suksess gir også utfordringer, i dette budsjettet tar vi tak i 

de 3 viktigste:  

 

 Infrastruktur 

 Boligbygging 

 Kampen for talentene 

 

Vi skal ikke lang tid tilbake før oppfatningen var at vår viktigste næringsklynge er på hell. Så 

kom nye gigantfunn. I fjor ble det gjort 22 nye funn på norsk kontinentalsokkel. Johan 

Sverdrup var det største i hele verden, og 2012 har så langt vært et godt leteår. Dette har 

sammen med økt utvinning fra eksisterende felter endret tidshorisonten for den norske 

petroleumsalderen. Det betyr at vi har andre utsikter nå enn for bare få år tilbake. Dette er 

positivt fordi det gir oss handlingsrom og nye muligheter. Samtidig hviler det et stort ansvar 

på byen og regionen. Vi må planlegge framtiden og rigge for vekst med bærekraft og 

langsiktighet. I denne regionen har vi store utfordringer knyttet til bolig og til gode 

transportløsninger. 

Sammen med nabokommunene, fylke og stat tas det nå store grep – med Ryfast, 

Eiganestunnelen, Rogfast og vi må få på plass attraktive kollektivløsninger.  

Vi tar i dette budsjettet i tillegg egne kraftige grep som vil gi effekt raskt: 

 

 Bystyret vedtar et ambisiøst og fremtidsrettet sykkelløft.  

 Bystyret tar sikte på å øke boligproduksjonen til minimum 1250 boliger i året.  

 

Vi trenger talent og vi trenger mangfold – til det trenger vi et samfunn der menneskene som 

bor her trives og har det bra. God livskvalitet er en forutsetning for at vi skal nå våre mål om å 

være en attraktiv og inkluderende region. Vi må ha gode oppvekstrammer og en trygg og god 

alderdom. Vi må fortsette arbeidet med å vri ressurser fra reparasjon og oppbevaring, over til 

mer på tidlig innsats, rehabilitering og hjelp til selvhjelp.  

 

 Bystyret øker driftsrammen til skole og barnehage. 

 Bystyret prioriterer gode botilbud for eldre ved å etablere seniorboliger 65+. 

 Bystyret forskutterer 200 studentboliger. 

 

Mye ivaretas av det offentlige eller næringsliv og kommersielle aktører. Men som samfunn 

må vi legge forholdene til rette for frivillig arbeid. I frivillighet ligger ressurser, mangfold, 

inkludering og livsglede.  

 

 Bystyret øker støtten til frivillig arbeid. 
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Bystyret gir sin tilslutning til rådmannens innstilling med følgende endringer: 

 

Driftsbudsjett (endringer i forhold til rådmannen) 

 

 

Alle endringer i 1000  

 

 

 

 

 

 

 

 

Område 2013 2014 2015 2016 

Levekår 6 000 6 000 6 000 6 000 

Herunder frivillighet 2 000 2 000 2 000 2 000 

Disp. ramme KL 4 000 4 000 4 000 4 000 

Oppvekst 7 000 7 000 7 000 7 000 

Disp. ramme KO 7 000 7 000 7 000 7 000 

Kultur og idrett 1 510 1 310 1 310 1 310 

Gladmat 700 500 500 500 

Bydelsutvalg 310  310 310 310 

Driftstilskudd 

idrettslag 

500 500 500 500 

KMU 6 250 6 000 6 000 6 000 

Verdibevaring - 

vedlikehold 

5 000 5 000 5 000 5 000 

Økt skjøtsel 1 000 1 000 1 000 1 000 

Gamlingen 250 0 0 0 

     

Total økning: 20 760 20 310 20 310 20 310 

     

Saldering:     

Økte leieinntekter - 2 500 - 2 500 - 2 500 - 2 500 

Utbytte kino - 2 000 - 2 000 - 2 000 - 2 000 

Redusert leietap - 1 000 - 1 000 - 1 000 - 1 000 

Red. renteutgift - 1 000 - 1 000 - 1 000 - 1 000 

Økt leieinntekt 

Forumhallene 

- 260 - 260 - 260 - 260 

Egenbetaling - 500 - 500 - 500 - 500 

Redusert overføring 

fra drift 

- 11 000 - 11 050 - 50 - 11 050 

Havnekostnad - 500 0 0 0 

Redusert adm. 

bemanning 

- 2 000 - 2 000 - 2 000 - 2 000 

Redusert omtaksering 0 0   - 11 000 0 

Totalt - 20 760 - 20 310 - 20 310 - 20 310 
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Investeringsbudsjett (endringer i forhold til rådmannen) 

 

Område 2013 2014 2015 2016 

Kunstgress   5 000 5 000 

Kuppelhallen -6 500 -6 500   

Engangsutbytte 

Stavanger 

parkering 

-75 000    

Sykkelstrategi 20 000 20 000 10 000  

Flaskehalsutbedring 15 000 10 000   

G/s Austre Åmøy 3 000 2 000   

Bruk av disp. fond  -5 000    

Redusert kostnad 

nybygg 

- 5 000 - 5 000 - 5 000 - 5 000 

Total:  - 53 500 20 500 10 000 0 
Alle endringer i 1000  

 

 

 

Oppvekst 
 

Øke driftsrammen  

Bystyret er opptatt av å styrke oppvekst, og øker rammen med 7 millioner som 

kommunalstyret for oppvekst for det videre ansvaret for å prioritere. Herunder vurderes 

følgende: 

 

 Styrke realfag – matematikkmodell Smeaheia  

Det er utviklet en egen modell med matematikkundervisning ved Smeaheia skole i 

Sandnes.  Den er basert på russiske læreplaner og en aktiv og utprøvende pedagogikk 

som har gitt elevene svært gode matematikkresultater på nasjonale prøver over flere 

år.   

 

 Styrket skoleledelse  

Det er iverksatt ny modell med styrket ledelse i Stavangerskolen. Vi har allerede sett 

positive resultater som følge av dette og dette arbeidet må videreføres, og ordningen 

tilføres ekstra ressurser.  

 

 Ressurslærerfaktor  

Det er satt i gang et opplegg med egne lærere dedikerte til lesing og regning ved hver 

skole i Stavanger. Dette er grunnleggende ferdigheter som bystyret har bestemt skal 

prioriteres som en del av kvalitetsutviklingen av Stavangerskolen. For å gi disse 

ressurslærerne mer tid til lese- og regneopplæring ved den enkelte skole ønsker 

Bystyret at dette prioriteres.  

 

 Tidlig innsats 

Det er et tankekors at den nasjonale strategien for å styrke tidlig innsats på de laveste 

skoletrinnene nå ikke lenger gjennomføres, men at ressurser rettes mot 

ungdomsskolen. Bystyret ønsker derfor å forsterke innsatsen i småskolen som vil gi 
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noe mer kapasitet til å drive grunnleggende opplæring i henhold til strategien som 

Bystyret har vedtatt. 

 

 Spes.ped. undervisning 

Kommunalstyret for oppvekst vurderer å styrke arbeidet utover de 13,5 millioner 

rådmannen har satt av i budsjettet.  

 

 Utvidet hjem/skole samarbeid 
Samarbeidet med kommunalt foreldreutvalg (skole) og Stavangerbarnehagenes 

foreldreforening videreutvikles. Utfordringer som mobbing, forskjeller i karakternivå 

mellom jenter og gutter eller overdreven bruk av tid på dataspill og/eller sosiale 

medier, kan ikke løses av skolen alene. Samarbeidsprosjektet "Foreldreskolen" 

fornyes.  

 

 ”Skolen i Våre Hender” 

Det er satt i gang et prosjektarbeid med mål om å utvikle et bedre samarbeid mellom 

grunnskolen, yrkeslivet og videregående og høyere utdannelsesinstitusjoner. 

Sekretariat for arbeidet er lagt til Greater Stavanger. Kommunalstyret for oppvekst 

følger opp dette videre.  

 

 Kompetanseheving  

Det legges opp til kompetanseheving av ansatte innenfor barnehagesektoren. Dette 

gjelder kompetanseheving innenfor eget fagområde, lederutdanning og ytterligere 

språkopplæring. Det bes om en sak til administrasjonsutvalget vedrørende systematisk 

kompetanseheving innenfor denne sektoren, etter mal fra skolesektoren. 

 

IKT strategi 

I lys av nye teknologiske hjelpemidler, og mer erfaring med fordeler og ulemper ved bruk av 

IKT verktøy i undervisningssammenheng, utarbeides det en ny IKT strategi for grunnskolen. 

Saken skal være klar for behandling våren 2013. 

   

Stavanger kulturskole  

I kulturskoleplanen er det lagt opp til en satsing på undervisning i bydelene, og til en jevn 

elevvekst og økt ambisjonsnivå. Bystyret ber om en sak til KMU for å sikre at det 

gjennomføres et systematisk arbeid for å etablere lokaler og kapasitet i bydelene.  

 

PPT/helse 

Det tas kontakt med UIS og andre relevante fagmiljø, og lages en strategi for bedre 

kompetanse og informasjonsformidling rundt kosthold og ernæringens betydning for barns 

atferdsproblemer, og en tiltaksplan på dette området. 

 

Barnehageopptak 
Servicegrad og forutsigbarhet for foreldre økes ved å ha kontinuerlig opptak av barn til ledige 

plasser. Det innhentes tilbud på å lage, gjerne i samarbeid med andre kommuner, en nettportal 

og applikasjon der foreldre kan søke plass, og ha oppdatert oversikt over status i forhold til 

opptak.  

 

Fiks Ferrige Ferie  

Bystyret ber om en sak til kommunalstyret for oppvekst med sikte på å øke kapasiteten av 

dette populære ferietilbudet.  
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Barnehagen Tasta  

Modulbyggene ved Barnehagen Tasta må prioriteres å komme på plass så raskt som mulig. 

Arbeidet med nytt barnehagebygg må ha full prioritet. Bygget skal ferdigstilles 2015/16 

gjennom OPS-modell som tidligere forutsatt.  

 

Levekår 
 

Øke driftsrammen  

Bystyret er opptatt av å styrke levekår, og øker rammen med 6 millioner, herunder 2 millioner 

til frivillighet, som kommunalstyret for levekår for det videre ansvaret for å prioritere. 

Herunder vurderes følgende: 

 

 Frivillighet 

Bystyret er opptatt av å styrke frivillig arbeid. Kommunalstyret for levekår får derfor 

ansvar for å fordele 2 millioner for å styrke denne sektoren. Bystyret har vedtatt at det 

utarbeides en helthetlig samhandlingsstrategi mellom kommunen og frivillige lag og 

organisasjoner. Herunder vurderes frivillighetskoordinator og frivilligsentraler og 

ulike løsninger for å styrke og koordinere frivillighetsarbeidet i de bydelene som ikke 

har frivilligsentral i dag. 

 

 Fastlege, legevakt og hverdagsrehabilitering  

Bystyret ber kommunalstyret for levekår vurdere prioriteringene inne fastlege, 

legevakt og hverdagsrehabilitering. Bystyret mener at rehabilitering er viktig, spesielt 

med tanke på at Samhandlingsreformen skal være en rehabiliteringsreform. 

 

 Kostnadsgjennomgang 

Det tas kontakt med andre kommuner og revisjonen med sikte på et samarbeid om 

gjennomgang av kostnadsnivået innenfor levekårssektoren. Det er positivt at 

kostnadsveksten flater ut, men i samarbeid med nabokommunene bør tiltak og 

virkning gjennomgås med sikte på å bedre utnyttelse av ressursene. Midler tas fra 

sekkepost for innleie av ekstern konsulentbistand. 

 

 Kompetanseheving  

Det legges opp til kompetanseheving av ansatte innenfor levekår. Dette gjelder 

kompetanseheving innenfor eget fagområde, lederutdanning og ytterligere 

språkopplæring. Det bes om en sak til administrasjonsutvalget vedrørende systematisk 

kompetanseheving innenfor denne sektoren, etter mal fra skolesektoren. 

 

Lokalmedisinsk senter/frisklivsentral 

LMS er en bærebjelke i samhandlingsreformen. Det er tidligere avklart fra departementet at 

samhandlingsmidlene dekker investeringskostnadene til LMS. Det søkes om statlige midler til 

å finansiere et kommunalt/interkommunalt LMS i Stavanger. 

 

Seniorboliger/65+ 

Bystyret vil at kommunen skal starte planlegging og igangsetting av noen seniorbolig – 

prosjekter. Disse boligprosjektene skal være trygge og gode boliger tilpasset eldre, og skal 

kunne inneholde tilbud som trygghetsalarm, fellesrom, kafeteria, kultur og aktivitetstilbud, 

treningstilbud (forebyggende) frisør, fotpleie, nattevakt, hjemmetjenester og ikke minst gode 
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utearealer. Boligprosjektene kan bygges ut i privat, kommunal eller i et OPS samarbeid. 

Boligenhetene bør kunne kjøpes eller leies ut, alt etter behov og etterspørsel. Bystyret ber om 

en sak til KMU i første halvdel av 2013. 

 

Boliger til vanskeligstilte  

I enkelte områder har vi en uheldig konsentrasjon av boliger til vanskeligstilte. Bystyret 

ønsker å fokusere på to slike områder ved at disse boligene saneres og det gjennomføres en 

moderne utbyggingsmodell med spredt utbygging av nye boliger, slik det ble gjort i 

Åkragaten på Storhaug. Inntektene fra salgene skal i sin helhet gå til kjøp av nye boliger. 

Levekårsundersøkelsen legges til grunn ved valg av områder som skal prioriteres og ved 

bygging av nye boliger. Det fremmes en sak om dette til KMU. 

 

Øyane sykehjem  

Bystyret viser til formannskapsak 223/12 om utvidelse av Øyane sykehjem med minimum 45 

nye plasser. Dersom det er behov for prosjektmidler for å holde fremdriften ber bystyret 

Rådmannen legge fram en sak til formannskapet. Investeringskostnadene skal innarbeides i 

HØP 2014-2017.  

 

Flere arbeidsplasser for mennesker med ulike funksjonsnedsettelser 

 Bystyret ser det som viktig at mennesker med ulike funksjonsnedsettelser har tilgang 

til arbeidslivet. Kommunalstyret for levekår får en sak der en ser på hvilke 

omstillings- og fornyingstiltak som kan gjøres for å sikre at flere mennesker med 

funksjonsnedsettelser kan komme seg ut i arbeidslivet. 

 Det legges fram en sak til administrasjonsutvalget om hva kommunen kan gjøre for å 

få flere mennesker med funksjonsnedsettelser til kommunale stillinger. 

 

 

KMU 
 

Stavanger Parkering 

Det er i henhold til årsrapporten fra 2011 overskuddslikviditet i Stavanger Parkering i 

overkant av 100 millioner. Bystyret tar ut 75 millioner kroner i et engangsuttak for å 

finansiere sykkelstrategi og utbedring av flaskehalser i trafikken.  

 

Verdibevaring av nyere bygg som er rehabilitert  

Det innføres ”holtesats” på alle nye bygg, og bygg som er totalrehabilitert i 2011 og ev. 

tidligere opp til bystyrets ramme på 5 millioner til dette formålet. Dette for å sikre at disse 

byggene får verdibevarende vedlikehold og dermed ikke vil utløse rehabiliteringsbehov i 

overskuelig fremtid.  

 

Sykkelløft 

Stavanger kommune har vedtatt en meget ambisiøs sykkelstrategi, og det ligger inne i 

Rådmannens forslag 4 millioner årlig. For å gjennomføre denne strategien avsetter bystyret 50 

millioner kroner i perioden 2013–2015.  Dette vil innebære at en lang rekke av de fysiske 

tiltakene som er skissert i strategidokumentet kan gjennomføres, og dermed bidra til å legge 

til rette for en økning av sykkelandelen. Denne betydelige satsingen vil bidra til å oppfylle 

forpliktelser i fremtidens byer samt underbygge den regionale strategien med transport og 

areal.  Følgende momenter vil også være viktig for bystyret: 
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 Etablering av bysykler innen 2013 

 Statlige bevilgninger til sykkelstamveien mellom Stavanger – Forus – Sandnes 

 Gjennomfører et prøveprosjekt med sykkelgodtgjørelse for ansatte i kommunen 

slik Oslo i dag har 

 Som en del av trafikksikkerhetsarbeidet og prioritering av trygg 

fremkommelighet gjennomføres det en utbygging av gang og sykkelsti på 

Austre Åmøy slik at mye trafikanter kan sykle adskilt fra biltrafikk helt til 

Vestre Åmøy. Bystyret setter av 5 millioner til dette arbeidet. 

 

Flaskehalsprosjekter 

Manglende veikapasitet er en av regionens største utfordringer. Flere store prosjekter er på 

gang. Det er samtidig viktig med tiltak som virker raskt. Samarbeidspartiene setter derfor av 

25 millioner til strakstiltak som settes inn for å øke kapasiteten i dagens veisystem. Midlene 

tenkes brukt som forskuttering eller bidrag i spleiselag med private, fylke eller stat til 

investeringer for å bred trafikkflyt f.eks. gjennom mer effektive kryssløsninger, lysregulering 

av fotgjengerfelt, utbedring av innsnevringer som hinder flyt og lignende. 

 

Kollektivfelt  

Sikre planlegging av kollektivfelt på E-39 fra Stavanger mot Forus.  

 

Vedlikeholde av friareal 

For å sikre bedre skjøtsel vil bystyret avsette ytterligere 1 million til dette arbeidet.  Denne 

bevilgningen skal sikre at flere av våre friområder får mer vedlikehold og dermed kan 

fortsette å være godt tilgjengelig for allmennheten. 

 

Stavanger Svømmestadion – Gamlingen 

Det må detaljplanlegges og prosjekteres for å få bygget nye gamlingen i henhold til de 

tidsplanene som er fastsatt i sak lagt frem til politisk behandling. Derfor setter bystyret av 

0,25 millioner til slik prosjektering slik at anlegget kan bygges etter forhandlingene med 

Statens vegvesen er sluttført. 

 

Kommunal bilpark  

Ved oppgradering av kommunens bilpark, eksempelvis til hjemmehjelpstjenesten, forutsettes 

det at kommunen kjøper gassbiler og eventuelt etablerer avtale med Lyse om biogass. Antall 

el-biler må også økes. 

 

Reduksjon vannlekkasje 

Hele 40 % av vannet som leveres fra IVAR lekker ut i grunnen før det når frem til forbruker. 

Det legges frem en sak for KMU hvor det skisseres hvordan dette kan reduseres ved 

lekkasjesøk, utbedringer og planmessig utskifting av rør. 

 

Ny utbyggingsmodell  

Selvbyggerordningen er tilrettelagt for å skaffe førstegangsetablerere en rimelig første bolig. 

Med begrensede arealer må den nåværende selvbyggermodellen videreutvikles for å bygge 

tettere og høyere. Dette krever nye arbeidsmetoder og en ny form for egeninnsats fra 

selvbyggerne. Husbanken har signalisert vilje til å finansiere et pilotprosjekt for å utvikle en 

ny modell. Dette pilotprosjektet skal gjennomføres i 2013. 

Omtaksering  
Omtaksering av boliger som rådmannen har skissert må gjennomføres på en langt billigere 
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måte. Ny teknologi og et langt mer komplett digitalt register gjør at dette arbeidet nå kan 

gjennomføres for en brøkdel av kostnadene. Det avsettes kroner 1 million til dette arbeidet.  

 

Bedre prosjekter og bedre prosjektstyring 
Stavanger kommune gjennomfører i årene fremover flere store byggeprosjekter. 

Kostnadsfokus i disse prosjektene vil både kunne frigjøre store økonomiske ressurser, og gi 

bedre kvalitet til brukerne. Rådmannen bes derfor komme med en egen sak i løpet av første 

halvår 2013, med forslag til hvordan romprogramarbeidet og prosjektgjennomføringen 

samordnes og tilrettelegges bedre gjennom:  

 Fagfolk og politikere fra brukersektoren trekkes mer aktivt inn i en tidlig fase av 

prosjekt 

 Romprogramarbeidet, prosjektutformingen og gjennomføringen knyttes tettere 

sammen slik at det blir ett totalansvar, for god gjennomføring innenfor de økonomiske 

rammer fra ide til ferdig prosjekt 

 Det må også lages rutiner som sikrer tidligere og bedre koordinering mellom ulike 

kommunale organ knyttet til regulering og utførelse, slik at ikke ferdig planlagte 

prosjekt må utsettes eller omformes på grunn av uavklarte reguleringsmessige forhold 

Nybygg  

Bystyret mener at det er behov for en kritisk gjennomgang av kostnadsnivået for nybygg og 

rehabilitering. Rådmannen bes fremme sak for KMU og bystyret for hvordan en kan bygge og 

rehabilitere rimeligere.  En forventer at slike kostnadsreduksjoner vil gi en besparelse i 2013 

på minimum 5 millioner. 

 

Miljøstatus i havnen 

Kostnadene for å hindre forurensing av havnen på kroner 0,5 millioner skal dekkes av 

Stavanger Interkommunale havn. Dette arbeidet er viktig for regionen og en forutsetter derfor 

at havnen selv dekke disse kostnadene ettersom det er den store økningen i aktivitet som gjør 

nye undersøkelser og planer nødvendige. 

 

 

 

Kultur og idrett 
 

Kunstgress 

Det avsettes 5 millioner i 2015 og 2016 for å bygge ytterligere 2 kunstgressbaner i byen.  

Utbyggingen av kunstgressbaner har vært en suksess og bystyret vil derfor videreføre den 

satsingen i slutten av planperioden.  

 

Kuppelhallen 

Det gjennomføres et sikringsarbeid av dette bygget. Videre investeringer avventes til bruk og 

fremtidig rolle for hallen er avklart. Bystyret ber om en sak til KKI om videre bruk av 

kuppelhallen og tomten.  

 

Tilskudd til bydelene 

Tilskudd til bydelsutvalgene økes med kr. 45 000. De bestemmer selv om det skal brukes på 

bydelsaviser eller andre formål.  
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Norges Bankbygget/Kulturbanken 

Flere funksjoner ønskes inn i Norges Bankbygget, se tidligere FS sak hvor flere 

interessegrupper/organisasjoner ble nevnt. 

Det nedsettes en politisk arbeidsgruppe som får i oppdrag å utarbeide et 

disposisjonsdokument for hele bygget. 

 

Skating  

Det lages en sak til KKI hvor administrasjonen, i samarbeid med skatemiljøet, skisserer 

forslag til anlegg som ivaretar skatemiljøet fremover og plasseringen av dette. 

 

Nye haller ved Svithun vgs 

Avtale om ny fotball- og flerbrukshall inngås Bystyret ønsker å få avklart detaljene rundt et 

slikt prosjekt for å kunne realisere dette raskt, og understreker at bygget skal være av god 

kvalitet.  

 

Gode møtelokaler for ungdommer  

I forbindelse med nye utbygginger og fortetting av byen, er det viktig å ha på plass gode 

møtelokaler for ungdom. I tråd med budsjettvedtaket for 2011 skal skolene tenkes på som 

nærmiljøsenter. For eksempel ber en om at det i planlegging av nye Vaulen skole, sees på 

hvordan det kan tilrettelegges for bruk for andre grupper utenfor skoletiden. 

 

Driftstilskudd for idrettslagene 

Idrettslagene gjør et viktig arbeid for mange grupper i byen. Bystyret ønsker å øke 

driftstilskuddet med 500 000 kr per år. 

 

Gladmat-festivalen 

Gladmat-festivalen er en av de viktigste festivalene i byen. Fra og med 2013 økes tilskuddet 

med kr 500 000. I 2013 gis et ekstra tilskudd på 200 000 for å utvikle en langsiktig strategi for 

utvikling og kvalitetsheving. Bystyret forventer at andre eiere og samarbeidspartnere øker 

sine tilskudd tilsvarende.  

 

Svithun husflidlag 
Frem til endelig avklaring av reguleringsplanen for Paradis utarbeides det en avtale mellom 

Stavanger kommune og Svithun husflidlag for bruken av huset. 

 

Stavanger Kunstforening  

Stavanger kommune ønsker å bidra til at Stavanger Kunstforening finner en driftsform som 

gir stabilitet i driften videre.  

 

 

Byutvikling 
 

Økt boligproduksjon 

Befolkningsveksten i regionen krever at vi øker antall ferdigstilte boliger hvert år. Det er fattet 

et prinsippvedtak om 1000 boliger i utbyggingsplanen. Bystyret vil fra 2014 legge opp til et 

nytt mål med en boligproduksjon på minimum 1250 boliger i kommuneplanen og 

utbyggingsplanen.  
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Studentboliger  

Bygging av flere studentboliger vil styrke universitetet og gjøre regionen mer attraktiv for 

studenter. Derfor vil bystyret forskuttere tilskudd for opptil 200 studentboliger som 

ferdigstilles innen 2014. Dette gjøres i samarbeid med Rogaland fylkeskommune som eier en 

egnet tomt på campus.  

 

Sentrumsutvikling  

For å sikre en god utvikling av Stavanger sentrum som handels- og servicesentrum, skal det i 

alle større saker innenfor området som er definert som sentrum i forslaget til ny sentrumsplan, 

lages en egen analyse av de mulige kommersielle konsekvensene av saken.  

 

Trygghet i sentrum 

Et godt samarbeid mellom politi, kommune og frivillige organisasjoner har gitt resultater har 

vært positivt. Bystyret ønsker å videreføre og styrke dette arbeidet. God belysning viktig for å 

skape et tryggere sentrum på nattestid og i vinterhalvåret. Bystyret ønsker at arbeidet med 

bedre belysning i sentrum prioriteres. Belysningsplanen må opp til ny politisk behandling i 

løpet av våren 2013. samarbeid og belysning.  

 

Offentlige toalett 

Det er behov for flere offentlige toaletter i Stavanger sentrum. Det utarbeides en plan for hvor 

nye toaletter kan plasseres. Sak til kommunalstyret for miljø og utbygging.  

 

Tunnel under Hinnasvingene 

Trafikken på Gamle RV 44 har hatt en betydelig økning de siste årene. Fortsatt utbygging på 

Jåttåvågen/Hinna park området vil bare forsterke denne trenden. Bystyret ber om en sak til 

KBU om å vurdere en tunnel fra Gamleveien Hinna svingene til rundkjøringen ved Hinna 

park.  

 

Servicekommunen 
 

Rekruttering  

Bystyret ønsker nye tiltak for å bedre rekrutteringen, og innfører derfor ordninger med 

kommunale garantier for deler av lån til nyansatte som skal kjøpe bolig i Stavanger. Det 

kjøpes også snarest inn passende boliger for fremleie som overgangsboliger for tilflyttede 

nyansatte. Begge disse tiltakene regnes som tiltak som bærer sine egne kostnader, og de 

innarbeides i budsjettrevisjon. 

 

Øke utdanningskapasiteten  

Etablere samarbeidsprosjekt mellom Stavanger kommune og UIS basert på fleksibilitet og 

tilpassing fra arbeidsgiver og UIS, for å øke utdanningskapasiteten for førskolelærere, lærere 

og sykepleiere (ref modell mellom oljenæringen og UIS). 

 

Rekrutteringsplasser i barnehagen  

Det er viktig for rekrutteringen til regionen at nye arbeidstakere kan gis barnehageplass på 

kort varsel. Bystyret vil derfor lage en ordning med egne barnehageplasser til dette formålet. 

Disse skal finansieres av bedriftene som ønsker å kunne tilby plasser til ansatte som flytter til 

Stavanger, foreldrebetalingen og økte skatteinntekter som følge av at flere foreldre kan være 

ute i arbeidslivet. 
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Effektivisering gjennom bruk av nye IT verktøy 
Nye IT verktøy som nettbrett gir muligheter for enklere og mer rasjonelle arbeidsprosesser. 

Kommunen bør se etter "beste praksis" fra offentlige og private virksomheter på dette 

området, og innføre nye arbeidsmetoder etterhvert som der er utprøvde system som gir 

effektivisering. 

 

Fleksible turnuser  

For mange brukergrupper er det best med fleksible turnusordninger. Fordi mange ønsker å 

jobbe med fleksible turnuser, vil det også være positivt for rekrutteringen. Det skal i 

utgangspunktet ikke koste mer enn de ordningene vi har i dag, men kan i en oppstartsfase 

koste noe mer.  

 

 

Politisk styring 
 

Vitalisering av det politiske arbeidet 
Innenfor de rammene som følger av bystyrets budsjettvedtak, skal det enkelte kommunalstyre 

gjennom hele året kunne omdisponere innenfor sine egne budsjettrammer. Dette skal bidra til 

å øke motivasjon og evne til omstilling, og et tettere samspill mellom politikere og 

administrasjon i dette arbeidet. Det vil også innebære en vitalisering av dagens 

formannskapsmodell. Rådmannen kan løfte større saker til formannskap og/eller bystyre for 

beslutning, og ellers gjelder de vanlige regler med hensyn til å anke saker til høyere organ på 

politisk grunnlag. 

 

 


